
Referat af skolebestyrelses møde                                                                                        

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 28.01.2021 KL 17.30-19.30 

Mødested: På Teams, skolen indkalder via mail. 

Indbudt: Cille Thomsen, Anne Poulsen, Camilla Jensen, Dorte Vilhelmsen, Simone Henriksen,  
Toke Christensen, Rene Brohammer  

Indbudt elever: Cecilie 

Skolens ledelse Kenneth, Helle 

Afbud Anne Correll, Karina Kreipke, Søren Christensen, Cecilie 

Mødeleder Dorte Vilhelmsen 

 

1 Godkendelse af referat og Dagsorden 
 

Godkendt  

2.  Elevrådet 
- nyt fra elevråd 
 

Intet nyt. 
Elevrådet mødes pt ikke pga. 
Corona. 

3. Meddelelser: 
Formand: 
Skoleledelse: Opfølgning fra elevrådes emne om ”den gode 
tone”. Teamet tages op med lærere og pædagoger. Corona 
information. Vi har lukket os mere om os selv i klasserne. 
Klasserne er lukket om sig selv 2 og 2. Vi har pt. lukket ned 
for klubbens aftenarrangementer. Vi har fået en ekstra 
rengøringsassistent, som spritter kontaktfalder af.  
Arbejdsgrupper: Er på under punkt 4.  
Personale: Corona fylder selvfølgelig fortsat. Personalet er 
glade for, at vi har lukket os mere ned i små ”bobler”.  
Skolerådet: ingen møder pt.  
Kommunalbestyrelsen: Kildegårdsskolen Øst fortsætter 
med at være for indskoling og mellemtrinnet. Udskolingen 
bliver på Kildegårdsskolen Vest.  

 

4. Punkter på dagsorden: 
Tema: Budget og nye forældre. 
  

A) Budget. 
Se vedhæftet driftbudget for 2021. 
Kenneth laver en gennemgang og de forskellige 
elementer i kontoplanen kan drøftes og holdninger 
kan tilkendegives.  
 

Beslutning: 
Hvem skal udføre opgaven? 
Hvornår skal opgave være løst? 
 
 
 

A) 
Kenneth gennemgik skolens 
budget.   
 
Skolebestyrelsen vedtog 
budgettet.  
 
Det vil være en god ide at søge 
inspiration hos andre 
specialskoler og undersøge, 
hvordan de har fordelt deres 
økonomi.  
 
Skolebestyrelsen skal  være med 
til at kvalificere budgettet ved at 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

B) Nye forældre  
Udvalget har arbejdet på folder omkring 
kommunikation til nye forældre, der er taget 
udgangs punkt i det gamle materiale og det er 
opgraderet en smugle. 
 
Kort inden mødet modtager i udkastet til 
folder/retningslinjer/ køreplan for kommunikation 
til nye forældre, som vi kort tager en debat omkring 
er den som den skal være eller er der nogle 
rettelser i den der er vigtige at få med?. 
 
Så vil vi lave en fast forældre cafe der ligger i 
september hver år, der er målrettet nye forældre, 
her vil vi lave en indbydelse som alle nye forældre 
får når deres barn starter på skolen (hvis de starter 
fra maj til september) 
 
Vi har indtil videre arbejdet på dette omslag vi 
tænker at skal kopiers i A3 papir lidt kraftigt og skal 
virke som et omslag hvor man så ligger alle foldere 
og papir ind i så det hele er samlet, og så forældre 
kan ligge det hele et sted. (det gør de måske i 
forvejen, men det vil se professionelt ud ) 
 
Teksten er langt fra færdig og som sagt, er det en 
ide vi arbejder med. 

 
Beslutning:  
Hvem skal udføre opgaven? 
Hvornår skal opgave være løst? 
 

komme med bud på, hvordan 
økonomien kan fordeles til glæde 
for skolen og børnene. Vi kan 
starte med, at skolebestyrelsen 
kommer med bud på, hvordan 
ledelsesrummet skal fordeles.  
 
 
 
 
B) 
Arbejdsgruppen har lavet et 
udkast til 4 forskellige foldere. Vi 
skal skrive kommentarer i tråden 
i løbet af den næste uge. 
Derefter sendes det til 
korrekturlæsning hos 
sekretæren. 
 
Forældrene vil gerne inddrages 
mere end de gør pt., og der kan 
være større forventninger end 
det vi beskriver pt. Det vil være 
vigtigt at få fokus på at en del af 
samarbejdet kræver at både 
skole og forældre indgå 
konstruktivt i samarbejdet.  
 
Principper for skole/hjem skal 
revideres. – de bliver lagt på 
Aula. Alle læser det igennem og 
kommer med kommentarer. 
 
Så snart vi kan skal vi lave et 
møde, hvor personalet og 
skolebestyrelsen mødes og i 
fællesskab drøfter forventninger 
til samarbejdet. 

5. Evt.  Søren har i dag meddelt, at han 
er trådt ud af skolebestyrelsen. 
Det følger vi op på til næste 
skolebestyrelsesmøde.  
 
 

 


